



الجمهورية اليمنية
مكتب الشؤون الاجتماعية
بهاوي وصدراء حضرموت
جمعية المستقبل لتنمية المرأة
تصريح رقم (53/2003)
حضرموت - تريم

مقدمہ تعریفی

لجمعية المستقبل لتنمية المرأة

Definio's Brochure

Al mostagbal .future. Institution for women's development

حسابنا في بنك التضامن الإسلامي الدولي
فرع تريم بالعملة المحلية : 43224 / 00110
وبالعملة سعودي : 43224 / 00110
حسابنا في شركة العمق للصرافة : 254036760

Our Address 
 Republic of Yemen _ Hadramout _
Tareem_ Woman's market
.near Sheikh Hussein mosque
 0 0 9 6 7 5 4 1 5 5 4 0
0 0 9 6 7 7 7 1 4 2 8 0 8 1

 info@almstagbl.org  الجمهورية اليمنية - حضرموت - تربة
 WWW.almstagbl.org  سوق النساء - بجانب مسجد الشيخ حسين
 <https://goo.gl/mstaghb.tareem>  009675415540
 00967771428081

-  almstagbltareem@gmail.com
-  W W W . a l m s t a g b l . o r g
-  <https://goo.gl@mstagbl.tareem>

Account in Attdamen International ,Islamic Bank: Tareem branch with Yemeni money: 00/110/43224 with Saudi money 00/110/43224

Account in Alomgy Changing : 254036760

Republic of Yemen
Social Affairs Office in Hadramout
(Wadi and desert)
Almostagbal .future. Institution for
women's development
With authorization no. 53/2003

5 protection project

aimed at protecting women from various types of violence, injustice and tyranny, through

- 1 employment-creation post-training
- 2 granting monthly bails
- 3 .Distribution of food and health
- 4 Community awareness campaigns
- 5 workshops on the rights of the women

Our project in future

- 1-To build and device Almostagbal -future- gleaner for training and continue qualifications, amounts (923329) KSA rials.
- 2-project for making women's leaders, amount (119.900) KSA rials.
- 3-Administrative Empowerment Project for Civil Society Organizations and Gov- (46,310)KSA rials



1 training and stabilization

its aim to create the abilities , to develop the skills, to take the experience, to prepare specialized women in our society from the following ways;

- 1 make periods in jobs and handicrafts as such as pompadour, sewing, chasing with Henna, computer, keephouse and making perfume and incense.
- 2 Qualifications programs , a period for girls will marry soon, a period for women want to do the duty of Hajj programs in human development, midwife and programs in awareness.

2 Education

To develops the abilities of the teachers and girls students to motivate them to continue their studying as the following

- 1 To lionize the superior students.
- 2 To make summer camp, exhibitions and summer clubs.
- 3 project of returning to school.
- 4 cultural competition.

3 Awareness of society

The aim is to raise the level of awareness in family, health , culture and development of women. Also to appear the value of education, religion, and behavior according for these programs of awareness for women's health, family and culture.

4 Human responses and working rescue

Delivering basket food, breakfast for fasters, Winter blankets, dates and money charity.

1 التدريب والتمكين

يهدف الى تأهيل قدرات وتنمية مهارات واكساب خبرات واعداد قادر متخصص من نساء المجتمع عبر المشاريع التالية :

1. إقامة دورات مهنية وحرفية (التجميل . الكواifer). الخياطة . نقش الحناء . الحاسوب . التدبير المنزلي . صناعة البخور والعطور .
- 2 البرامج التأهيلية : (دورات المقبلات على الزواج . حاجات بيت الحرام . برامج تنمية بشرية . قابلات مجتمع . برامج توعوية).

2 التعليم

تنمية قدرات وتطوير الأداء للطلابات والعلمات وتشجعهن على مواصلة التعليم عبر المشاريع التالية :

1. تكريم الطالبات المتفوقات .
- 2 إقامة مراكز ومخيمات ومعارض وأندية صيفية .
3. مشروع العودة الى المدرسة .
4. مشروع المسابقات الثقافية .

3 التوعية المجتمعية

يهدف الى رفع مستوى الوعي الأسري والصحي والثقافي والتنموي عند النساء وإظهار القيم التربوية والدينية والسلوكية عبر البرامج التالية :

1. توعية المرأة صحياً وأسرياً وثقافياً .

4 الاستجابة الإنسانية والأعمال الإنسانية

توزيع سلل غذائية . توزيع التمور . إفطارات . بطانيات شتاء . صدقات نقدية

Who are we

من نحن

it is women's Institution and it's established in 2003 with authorization no (53/2003) from the ministry of Social Affairs.

جمعية نسوية تأسست عام 2003 بموجب ترخيص وزارة الشؤون الاجتماعية والعمل (53 / 2003) .

our vision

التنمية المستدامة للمرأة اليمنية وصناعة قادر احترافية وقادرة إقليمياً .

Our Principle

المبادرة - التميز
النزاهة - الشراكة

Our brand

معاً نرتقي بـ المرأة .

رسالتنا

جمعية المستقبل للتنمية المرأة تسعى للإسهام في التنمية المجتمعية من خلال تنمية المرأة اليمنية في جميع المجالات التدريبية والتأهيلية والعلمية والتوعوية والاجتماعية عبر برامج تأهيلية وفريق عمل مؤهل والشراكة الفاعلة للوصول الى الريادة في العمل النسوي